
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-08-24, § 11 

 

 Tid Tisdagen den 24 augusti 2010 kl 17.00 – 18.10 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat 31 augusti 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton §§ 1-21, 23-25    Åsa Romson Torbjörn Erbe § 22 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordföranden §§ 1-21, 23-25  

Åsa Romson (MP) vice ordföranden, tjänstgörande ordförande § 22  

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S) 

Karin Wanngård (S)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) Tjänstgörande 

Nils Ingelström (M) Tjänstgörande 

Aysin Hartzell (M) Tjänstgörande § 22 

Björn Gülich (M)  

Harald Eriksson (M)  

Hassan Said Mahamed (S) Tjänstgörande 

Fredrik Canerstam (S).  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  

 
 

 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Hugo Nordenfelt (M), Per Ola Bosson (M) och 

Godfrey Etyang (S) samt av ersättarna Gustav Åkerblom (FP), Christian Carlsson 

(KD), Gerd Sjöberg-Granlund (S) och Maria Östberg-Svanelind (S).  

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Närvarande var också nämndsekreterare Maria Stigle, föredragande tjänstemän, 

miljöförvaltningens avdelningschefer och borgarrådssekreterare Karin Dhakal.  

 

 

 

 



  

 
 § 11 

COHIBA - Årsrapport år 1 

Regionalt EU projekt för minskade utsläpp av miljögifter till 

Östersjön 
Dnr 2009-001862 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner årsrapportering från det regionala 

 EU-projektet COHIBA. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 juni 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M) och Karin Karlsbro 

(FP) enligt följande: 

 

 

Det är angeläget att komma tillrätta med utsläppen till Östersjön och särskilt 

kring de diffusa källorna behövs bättre kunskapsuppbyggnad. Det är positivt att 

förvaltningen kan bidra med sin expertis den kunskap de har kring miljögifters 

spridningsvägar.  Det ligger också helt i linje med att Stockholm, i egenskap av 

Europas första miljöhuvudstad, har åtagit sig att kommunicera sådana exempel 

på miljöarbete där staden ligger långt framme. Att delta i erfarenhetsutbyten och 

dela med sig av de goda exemplen anser vi är ett uppdrag som staden bör 

fortsätta med även efter utgången av 2010.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________ 

 


